
Από τη ‘Μακεδονία της Κυριακής 28.04.2024’ για την υποψηφιότητα μου στις Ευρωεκλογές
2024

“Σε μια συγκυρία που όλοι εστιάζουμε στην καθημερινότητα και τις δυσκολίες της καλούμαστε όλοι οι
υποψήφιοι Ευρωβουλευτές φέτος να απαντήσουμε σε ένα κομβικό ερώτημα:
Γιατί να έρθω να ψηφίσω και τι ακριβώς θα αλλάξει?
Θα αλλάξουν πολλά – στις 9 Ιουνίου θα κληθούμε να αποφασίσουμε για το κοινωνικό πρόσημο που
θέλουμε να έχει η Ευρώπη και η χώρα μας. Είναι η ευκαιρία που έχουμε ώστε η Ευρώπη να πάρει μία
ρότα που θα προωθεί την ανάπτυξη με ανθρωποκεντρικά κριτήρια. Επίσης, είναι η ευκαιρία μας να
δώσουμε ένα ισχυρό μήνυμα για την αναγκαιότητα της πολυφωνίας εσωτερικά στην Ελλάδα, ώστε η
αλαζονεία της Νέα Δημοκρατίας να περιορισθεί.
Ο ρόλος της Θεσσαλονίκης πρέπει είναι πρωταγωνιστικός.  Το ΠΑΣΟΚ με τις 9 υποψηφιότητες από
την πόλη μας δείχνει την σημασία της στις επικείμενες εκλογές. Η ευκαιρία που μας δίνεται είναι
σημαντική και πρέπει να την κερδίσουμε με μαζική συμμετοχή στις κάλπες του Ιούνη.


